
 
 

Vergaderverslag 
  

Groep:   Tweede Raadscommissie  
Datum:  3 oktober 2023 

Uur:   19u00 – 20u40 
Plaats:   Oude Raadszaal (M-Teams) 
 

Aanwezig: Wout Maddens, Bert Herrewyn, Axel Weydts (M-Teams), schepenen; 
Hannelore Vanhoenacker (Voorzitter),  
Tiene Castelein, Philippe Dejaegher, David wemel (M-Teams) 
Sien Vandevelde, Carmen Ryheul, Wouter Vermeersch (20u30); 
 
Lotte Demeestere, Mobiliteitsexpert; 
Marina de Vet, Mobiliteitsexpert; 

  Bieke Vertriest, medewerker Speelruimte JC Tranzit; 
 
Lode Valcke, notulist; 

 
Verontschuldigd: Dieter D’Alwein (RC1), Cathy Matthieu, Jacques Demeersseman, raadsleden; 
Afwezig:   
 

Kopie:    
Bijlagen:  - Presentatie “Wijkcirculatieplan Stationswijk, Walle, Sint-Rochus,  

   Sint-Elisabeth”. 

- Presentatie “Inclusief spelen” 
 

 
 

Gemeenteraad Openbare zitting 
 
 

 
6. 2023/00656 – zaak van de wegen – aanpassingen aan de gemeentegen – 

Goedkeuren.  
 
Het dossier wordt toegelicht door schepen Wout Maddens.  
Raadslid H. Vanhoenacker vraagt of er ook aan de begraafplaats een aanpassing zal gebeuren. 
Schepen Maddens bevestigt dat de grond mee zal zorgen voor de landschappelijke overgang van 
de begraafplaats naar de “plage”. Het is niet de bedoeling om de begraafplaats uit te breiden.  
Schepen Bert Herrewyn voegt er aan toe dat de behoefte om begraven te worden steeds blijft 
afnemen. 
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 

7. Vastgoed – Verkoop met biedingen van de stadseigendom gelegen te Kortrijk, 
Pluimstraat 96.  

 
Het dossier wordt toegelicht door schepen Wout Maddens.  
Er worden geen opmerkingen geformuleerd. 
 

8. Wijkcirculatieplan – verkeerswijzigingen – Vaststellen aanvullend verkeersreglement. 

 
Het dossier wordt ingeleid door schepen Axel Weydts.  
Er wordt een presentie gegeven door mevrouw Lotte Demeestere, mobiliteitsexpert. 
 
Raadslid C. Ryheul verwijst naar de gepresenteerde cijfergegevens en had graag een overzicht 



ontvangen van de metingen voor en na de invoering van de aangepaste circulatie, alsook een 
overzicht van het aantal ongevallen. 
Mevrouw L. Demeestere antwoordt dat al deze gegevens in de bundel (bijlagen) van het dossier 
zitten.  
Verder vraagt mevrouw C. Ryheul hoe het aantal (824) respondenten zicht verhoudt ten opzichte 
van het totaal aantal bewoners. Mevrouw L. Demeestere antwoordt dat er ongeveer 4.000 
adrespunten zijn, wat neerkomt op een respons van ongeveer 20 %. 
 
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 

9. Regionaal Mobiliteitsplan Vervoerregio Kortrijk – Advies voorlopige Regionaal 

Mobiliteitsplan – Principiële goedkeuring.  
 
Het dossier wordt toegelicht door schepen Axel Weydts. 
Raadslid D. Wemel merkt op de stad een groot aandeel heeft in de uitwerking van het Regionaal 
Mobiliteitsplan Vervoerregio Kortrijk en vraagt of we hier geen advies aan onszelf geven. 
Schepen Axel Weydts verwijst naar de zin in het beslissend gedeelte in het advies: “Stad Kortrijk 
adviseert de hogere overheden om voldoende middelen te voorzien om de spanningen tussen de 
verschillende vervoersnetwerken, zoals het fiets- en wegennetwerk enerzijds en de intensifiëring 
van het spoorvervoer anderzijds, op een goede manier te kunnen oplossen.” 
Schepen Weydts voegt er aan toe dat de huidige middelen ontoereikend zijn en er meer geld in 
onze regio voor bus en De Lijn moet voorzien worden. 
 
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 

10. Kortrijk Stationsomgeving – KOS 15.2  aanleg openbare ruimte boven ondergrondse 
parking & tunnel: groenaanleg en groenbeheer – Voorwaarden en wijze van gunnen.  

 
Het dossier wordt ingeleid door de heer Axel Weydts.  
Raadslid H. Vanhoenacker vraagt wanneer de parking en de tunnel nu effectief gaan opengesteld 
worden. Er wordt op sociale media gezegd dat de hoogte van de tunnel een probleem zou zijn. 
Schepen Axel Weydts antwoordt dat de parking zal open gaan op 10 oktober 2023. De stad heeft 
er bij de partners hard op gehamerd dat de tunnel ook nog dit jaar zou open gaan. Wat betreft 
de hoogte van de tunnel is er in geen geval een probleem. 
 
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 

11. Masterplan Bissegem – Heraanleg Kerkvoetweg (2023/2844) – Voorwaarden en 
wijze van gunnen.  

 

Het dossier wordt toegelicht door schepen Axel Weydts. 
 
Raadslid H. Vanhoenacker vraagt of er iets gedaan wordt aan de vervuiling van de Neerbeek en 
of er afspraken zijn met de gemeenten stroomopwaarts.  
Schepen Bert Herrewyn antwoordt dat de ambities van Europa gevolgd worden om tegen 2027 
de Neerbeek proper te krijgen. De woningen worden maximaal afgekoppeld en Vlaanderen 
(VMM) zorgt voor subsidies om dit te realiseren. Schepen Axel Weydts voegt er aan toe dat er 
momenteel enige vertraging op het project zit omwille van de dossiers van de grote 
wateroverlast in Wallonië. Er is momenteel geen zicht op de werken bij andere gemeenten. 
 
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 

12. Regionaal Landschap Leie & Schelde vzw – samenstelling algemene vergadering en 
raad van bestuur – aanduiden vertegenwoordigers vanuit de gemeenteraad.  

 
Het dossier wordt toegelicht door schepen Bert Herrewyn. 
Schepen Bert Herrewyn voegt er aan toe dat de huidige personeelsleden op de payroll van de 
provincie blijven. Nieuwe werknemers zullen op de payroll van de vzw staan.  
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 



13. Jeugdruimte – Overeenkomst inzake gebruik van openbaar domein van Afdeling 

Wegen en Verkeer voor het inrichten van een bikersparcours en een speelbos in de 
Scheutistenlaan.  

 
Het dossier wordt toegelicht door schepen Bert Herrewyn en mevrouw Bieke Vertriest. 
Er wordt voorgesteld om eens met de raadsleden een bezoek te brengen aan het “inclusief 
speelpleintje” aan de Weimeersen in Rollegem.  
Een geschikt moment wordt afgesproken.  
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 
 
 

Inclusief spelen Kortrijk – presentatie door Bieke Vertriest, medewerker speelruimte 
 
Raadslid H. Vanhoenacker stelt vast dat veel scholen bezig zijn met de inrichting van de 
speelomgevingen en vraagt of er input van de stad over deze visie aan hen wordt meegegeven.  
Mevrouw B. Vertriest bevestigt dat het inderdaad de bedoeling is om dit mee te geven.  
 
Er worden voorbeelden gegeven van locaties waar hier al rekening werd mee gehouden:  
moeilijk bereikbaar speelgebied aan de Markebeekvallei, speelbos Sint-Anna, Heerlijke 
Heulebeek, speelzone N50C,… 
Hier werden paden aangelegd voor rolstoelgebruikers, aangepaste speeltuigen en dergelijke 
meer.  
 
Raadslid S. Vandevelde verwijst naar een project uit 2018 waarbij ze alle speelpleintjes heeft 
getest en vraagt op welke termijn dit alles kan gerealiseerd worden. 
Schepen Bert Herrewyn kan hier moeilijk een termijn op geven. Het is afhankelijk van middelen 
en snelheid van uitvoering, zowel op buurt-, wijk- en stadsniveau. 
Er zijn ook bestaande speelterreinen die kunnen omgebouwd worden. Is dit binnen 2, 5 of 10 
jaar is moeilijk te zeggen. Het is ook onrealistisch om dit overal toe te passen.  
We moeten werken met deze nieuwe inzichten en visie. Het betreft meer dan enkel voor 
kinderen met een beperking. Deze visie moeten we ook inzetten op elke nieuwe publieke ruimte 
die wordt ingericht. We doen er elk jaar een aantal en zien hoever we uitkomen. Dit kost wel een 
pak meer dan de inrichting van een klassiek speelterrein.  
 
Raadslid Ph. Dejaeger vraagt hoe ruim deze inclusie wordt geïnterpreteerd en vindt dat ook elke 
vorm van integratie moet aan bod komen. Schepen Herrewyn verwijst naar de dia uit de 
presentatie waar alle vormen vermeld staan: leeftijd, achtergrond, kleuren, culturen,… 
 
Raadslid S. Vandevelde zegt dat de nood hoog is en geeft een pluim voor deze aanpak en 
communicatie en bedankt mevrouw Bieke Vertriest voor het werk. 
 

 

Raad voor Maatschappelijk Welzijn 
 

 
2.  Vastgoed – Eindepachtregeling gronden in Lendelede. Voordstel tot goedkeuring. 

 

Het dossier wordt toegelicht door schepen Wout Maddens. 
 
Raadslid D. Wemel vraagt of de gronden worden ingezet als ruilgrond. Verder vraagt raadslid H. 
Vanhoenacker of het over de gronden aan de Kruiskouter gaat.  
Schepen Wout Maddens kan bevestigen dat het over een mogelijke ruil gaat over de gronden 
aan de Kruiskouter-Leiemeersen maar er moet nog verder onderhandeld worden. Schepen Bert 
Herrewyn voegt er aan toe dat de voorkeur gaat naar de gronden aan de Kruiskouter, lukt het 
niet dan kunnen ze voor iets anders ingezet worden.  
In tussentijd kunnen de gronden gebruikt worden door landbouwer Calis. De gronden worden 
“ter beschikking gesteld” maar niet meer ingezet als “pachtgrond”. 
 
Er worden verder geen opmerkingen geformuleerd. 



 

Varia: 
 

Raadslid H. Vanhoenacker heeft een vraag voor schepen Wout Maddens over een stuk grond in 
Marke. Een bouwpromotor is aan het werk en er zou discussie zijn over een recht van doorgang.  
Dit is wellicht opgenomen in de omgevingsvergunning maar de notaris wenst nog een 
bevestiging van de stad. Mevrouw Vanhoenacker zal de vraag nog eens verduidelijken op e-mail. 
 
Raadslid Ph. Dejaegher vraagt wat de wettelijke mogelijkheden zijn als er wordt vastgesteld dat 
een privépersoon een huis volledig laat verkommeren. 
Er zijn verschillende voorbeelden in de stad: Zonnekeer, Marksestraat,… 
Schepen Bert Herrewyn antwoordt dat de eerste stap best er in bestaat de wijkagent te 
verwittigen. Is er een schending van het burenevenwicht dan kan een vrederechter ingezet 
worden. 
Zijn er problemen inzake hygiëne en/of hinder op het openbaar domein, kunnen de 
burgemeester en de stedelijke diensten ingezet worden. 
 
 
 
        De secretaris, 

        Lode Valcke 
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